
 

 

 

 

 

Folketinget  

Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri 

 

 

København, den 21. september 2007 

  

 

 

Folketingets fødevareudvalg har ved skrivelse af 20. september 2007 anmodet om min 

besvarelse af følgende spørgsmål vedr. forslaget om at nulstille udtagningsforpligtelsen 

i 2008. 

 

Spørgsmål nr. 349 

 

Vil ministeren i forlængelse af ministerens svar på FLF alm. del -samrådsspm. BY 

den 20. september 2007 oplyse, hvilke kornpriser ministeren har taget udgangs-

punkt i ved beregning af, hvor mange ha udtaget landbrugsjord, der vil blive taget 

under dyrkning/blive anvendt? 
 

 

Svar: 
Fødevareøkonomisk Institut under Københavns Universitet har oplyst, at der ved bereg-

ningen af det areal udtaget landbrugsjord, som skønnes at blive taget under dyrk-

ning/blive anvendt, er foretaget et skøn over de fremtidige kornpriser med udgangspunkt 

i kornpriserne, som de foreligger i efteråret 2007 (jf. prisstatistikken for juli 2007). 
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Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri 
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